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Geachte Raad en .College, 

Op 24 mei heb ik u een brief gestuurd over de blokkade van een van de meest populaire atb paadjes 

in de Maashorst, deze brief is bijgevoegd. 

Tot nu toe heeft alleen een ambtenaar mij gebeld en meegedeeld dat de blokkade niet wordt 

opgeheven. Ik heb hem gevraagd dit schriftelijk te bevestigen maar dat is niet gebeurd. Daarom 

verzoek ik u nog eens de blokkade op te heffen en mij op deze brief schriftelijk te willen antwoorden. 

Mijns inziens is er geen enkel steekhoudend, gefundeerd argument te bedenken waarom dit zeer 

populair atb pad geblokkeerd is. Door de Maashorst lopen naast de gepijlde atb routes, die er zijn 

voor die atbers die de weg niet kennen, nog vele andere routes. Ik heb veel routes in mijn navigatie 

systeem staan en wissel elke keer als ik er atb. 

Runderen en paarden komen op de Slabroekse heuvelrug  niet want er is voor hen niets te grazen. 

Ook al zouden zij er wel komen, dan worden zij op geen enkele manier verstoord. Het zijn allemaal 

volledig gedomesticeerde dieren die gewend zijn aan mensen en ongestoord als er iets te grazen zou 

zijn, dit door blijven doen als je er langs fietst of wandelt. De dieren zijn ook volledig ongevaarlijk, ze 

zijn totaal niet in de mens geïnteresseerd. Uit eigen ervaring weet ik dit. In de 25 jaar dat ik Atb door 

de Maashorst en de Herperduinen,  ben ik al zo vaak langs en door een groep grazende runderen en 

paarden gefietst, ze kijken niet op of om. 

De enige vrij in het wild levende dieren in de Maashorst zijn de Vos, de Das en de Ree.  De Das en de 

Vos zie je overdag zelden en de Ree zie je op grote afstand een enkele keer door het bos springen.  

Wij atb-en overdag en kunnen dan geen dieren verstoren die ’s nachts op pad zijn. 

Als er niet binnen twee maanden op mijn verzoek gereageerd wordt, of als de reactie zodanig is dat 

de blokkade niet opgeheven wordt, leg ik het voor aan de bestuursrechter. Met bestuursrecht heb ik 

ervaring. Ik kan mij namelijk niet voorstellen dat de bestuursrechter mee gaat in de blokkade van dit 

zeer populair wandel en atb pad. 

Er wonen in Nederland zoveel mensen die willen recreëren en daar is de Maashorst bij uitstek 

geschikt voor als wandel, fiets, atb en paardrij gebied. Mijns inziens moet hier zonder enige 

beperking, gelegenheid aan gegeven worden. 

Met vriendelijke groeten, 

Klaas Bos. 
 


